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§ 20 

Förvaltningsinformation 

Förvaltningschef Arjun Bakshi lämnade följande information. 

 

Vill ta tillfället i akt att blicka tillbaka, nämnden och förvaltningen 

har ett viktigt uppdrag och har åstadkommit mycket tillsammans. 

Andelen invånare som är i behov av försörjningsstöd i Stockholm 

har inte varit så låg sedan införandet av den nya socialtjänstlagen 

och ungdomsarbetslösheten minskar i alla stadsdelar. Det är en stor 

utmaning att erbjuda alla nyanlända invandrare sfi och 

samhällsorientering utan kötid, men det är något vi klarar bra. 90 % 

av de som ingår i Stockholmsjobben har inte återgått till 

försörjningsstöd fyra månader efter avslutad insats och i mars 

passerade vi en stor milstolpe där det är fler än någonsin som 

studerar inom vuxenutbildning i Stockholms stad. Slutligen önskade 

förvaltningschefen en riktigt god sommar och tackade nämnden för 

ett gott samarbete. 
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